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Geachte voorzitter,

Eind maart heeft de Jongerenraad een ongevraagd advies aan de raad en het college gestuurd over
stageplekken in Roosendaal. Dit vanuit het oogpunt van hoe corona-effect heeft op een stageplek,
maar ook in de tijden erna.

Zoals de Jongerenraad in lopen hun advies: "Stage is een belangrijk onderdeel van de persoonlijke

ontwikkeling van de studenten. Praktijkervaring opdoen, maar júist fysiek de interactie opzoeken met
collegas in een bezit van essentieel belang."

Over de inhoud van dat advies en gerelateerde zaken hebben wij als PvdA Roosendaal en
Groenlinks Roosendaal de volgende vragen:

1. Heeft het college kennisgenomen van dit ongevraagd advies? Zo ja, wat is uw eerste opvatting?

2. Heeft het college al gesprokken met de Jongerenraad over dit jongste advies? Zo ja, watis daar

uitgekomen?

3. Heeft het college al gesprekken met ambtenaren over uitvoerbare taken vanuit het advies? Zo ja,

wat zijn deze?

4. De Jongerenraad stelt zich in hun advies voor het opzetten van een Roosendaalse stagebank. een
begrip in de buurt en de samenwerkingen lokaal kwalitatief naar een hoger niveau tillen "). Hoe kijkt

het college hier tegenaan?

5. De Jongerenraad stelt ook oa in hun advies voor tot het creëren van een 'stagemarkt' met het
huidige'Roosendaal On Stage'voor vmboleerlingen als voorbeeld ("Om de interactie te stimuleren

tussen het bedrijf en de stagiaires pleit de Jongerenraad Roosendaal en voor Op een informele
manier wordt er dan kennis gemaakt met elkaar en (mogelijk) uitgewisseld ") Hoe keek het college
erop?

\Mj begrijpen dat er een verschil is in uitvoering in tijden van corona en daarna. Daarom hopen we

ook dat u in uw beantwoording vooruit durft te kijken naar mogelijkheden met perspectief op de
toekomst. lnvesteren in het kader van 'Roosendaal Studentenstad' en leren van talenten en

ondernemende studenten in onze gemeente is nu en ook in de toekomst zeker van belang.

Alvast bedankt voor het beantwoorden van onze vragen.

Namens de fractie van PvdA,

Björn Rommens en Naïma el Azzouzi



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Heeft het college kennisgenomen van dit ongevraagd advies? Zo ja, wat is uw eerste opvatting?

Ja, we hebben kennisgenomen van dit advies. We herkennen niet direct het tekort aan stageplaatsen
maar wel dat er op onderdelen een mismatch is. Zo zijn er bijvoorbeeld minder stageplaatsen
beschikbaar op mbo-niveau 1 en 2 dan voor mbo-niveau 4.

2. Heeft het college al gesprokken met de Jongerenraad over dit jongste advies? Zo ja, wat is daar
uitgekomen?

Ja, er heeft een gesprek plaatsgevonden met de wethouder arbeidsmarkt en onderwijs. Tijdens dit
gesprek is onder andere besproken dat onderwijsinstellingen een actieve rol spelen in het
ondersteunen van studenten bij het vinden van een stageplaats. Daârom is er met een afuaardiging
van de jongerenraad een gesprek georganiseerd met de heer Neutelings (voozitter Raad van
Bestuur Curio), de heer van der Poel (directeur Associate degrees Academie) en met de wethouder.

ln dit gesprek is geconcludeerd dat op dit moment ruim 1o/o vàtlde studenten geen stageplaats
hebben. Dat met name eerstejaars studenten en studenten op mbo-niveau 1 en 2 moeite hebben met
het vinden van een stageplaats. Er is dan ook eerder sprake van een mismatch dan aan een tekort
van het aantal plaatsen. Op dit moment zijn er 883 erkende stageplaatsen beschi$baar in de
gemeente Roosendaal [1 ].

Ook is besproken dat het vinden van een stageplaats onderdeel uitmaakt van het leerproces van de
student. Het bereidt de student voor op het vinden van een baan. Dit kan voor de student, zeker voor
een eerstejaars student, voelen als lastig. Studenten die moeite hebben met het vinden van een
stageplaats krijgen ondersteuning vanuit de onderwijsinstelling. Afgelopen jaar is door Corona de
ondersteuning niet optimaal geweest. Dit heeft waarschijnlijk bijgedragen aan het gevoel dat het lastig
is om een stageplaats te vinden.

3. Heeft het college al gesprekken met ambtenaren over uitvoerbare taken vanuit het advies? Zo ja,
wat zijn deze?

Ja, allereerst het gesprek dat is gevoerd met de heer Neutelings en de heer van der Poel en
wethouder Van Ginderen. Daarnaast wordt er een overleg gepland met Samenwerkingsorganisatie
Beroepsonderwijs en Bedrijfsleven (SBB). SBB is de landelijke organisatie die erkenning verleent aan
leerwerkbedrijven en waar studenten terecht kunnen voor hun stage of leerwerkplaats.

4. De Jongerenraad stelt o.a. in hun advies voor tot het opzetten van een Roosendaa/se 'stagebank'
('Wij denken aan een Roosendaa/se' stagebank' welke toegankelijk en laagdrempelig moet zijn voor
iedere student. Op deze manier kunnen regionale bedrijven zich makkelijk verbinden aan een begrip
in de buurt en de samenwerkingen lokaal kualitatief naar een hoger niveau tillen"). Hoe kijW het
college hier tegenaan?

Een dergelijke stagebank bestaat alvia SBB, namelijk stagemark.nl. Stagemarkt.nl is een website
met alle beschikbare (erkende) sfages en leerbanen in het beroepsonderwijs. Voor het onderwijs is
het belangrijk dat stageplaatsen erkend zijn omdat zo een leerling een stage in een veilige en
geschiffie leeromgeving kan volgen. Via de heer Neutelings is het aanbod gedaan om de
jongerenraad in contact te brengen met SBB/ stagemarkt.nl om eventuele verbeteringen te kunnen
aandragen.

5. De Jongerenraad stelt ook o.a. in hun advies voor tot het creëren van een 'stagemarkt' met het
huidige 'Roosendaal On Stage' voor vmboleerlingen als voorbeeld ('Om de interactie te bevorderen
fussen het bedrijf én de stagiaires pleit de Jongerenraad Roosendaal bovendien voor een stagemarkt.



Op een informele manier wordt er dan kennis gemaakt met elkaar en (mogelijk) contacten
uitgewisseld"). Hoe kijkt het college hier tegenaan?

Roosendaal On Stage is vooral bedoeld om vmbo-leerlingen in contact te brengen met
beroepsbeoefenaars zodatzij een gerichte keuze kunnen maken voor een mbo-opleiding. Het idee
van een stagemarkt waarbij student en bedrijven elkaar ontmoeten is origineel. ln het overleg met de
Jongerenraad hebben we de afspraak gemaakt om dit advies te bespreken in de arbeidsmarktregio.
Als er in de regio voldoende draagvlak bestaan zullen we dit regionaal oppakken.

[1 ] Bron: www.stagemarkt.nl

\Mj vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De




